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Onderwerp Sluiting Bij Rozendaal 

 
Inleiding 
Afgelopen weekend schreef 1Twente dat Bij Rozendaal gaat sluiten. Naast enkele andere oorzaken 
noemen zij als voornaamste reden "gemeentelijke restricties". Een divers horeca aanbod, dat zich niet 
alleen in het centrum bevindt, is goed voor de Enschedese economie, en maakt van Enschede een 
interessante en bruisende stad. Wij vinden het daarom jammer dat Bij Rozendaal nu verdwijnt, ook 
gezien het unieke karakter dat zij heeft.  
D66 heeft daarover de volgende vragen aan het college:  
 
Vraag 1: Wat is de reden dat de activiteiten die genoemd zijn, zoals bruiloften en feesten, 
of het terras op de vlonder niet (langer) zijn toegestaan?  
 
 
Vraag 2: Is het college het met ons eens dat dergelijke horeca bijdraagt aan een divers 
aanbod in Enschede, maar ook dat het essentieel is om leefbare wijken te creëren en te 
behouden?  
 
Vraag 3: Wat heeft het college nodig om vergelijkbare horeca te faciliteren voor onze 
stad?  
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